

(本通告已發出 eClass 電子版通告，敬請 貴家長於閣下智能電話上細閱通告內容及簽署。)

*由 2018 年 1 月 22 日起，本校將停止使用紙本形式的家長通告，敬希垂注。

伊斯蘭鮑伯濤紀念小學通告

IC/SC/85C/17-18

敬啟者：

有關五年級上學期考試事宜

五年級上學期考試將於考試 2018 年 1 月 4 日至 9 日舉行，是次考試之成績將呈報教育局作為日後升中派位的成績依據，請督促 貴子弟多利用課餘時間勤加溫習，為考試作充份準備以取得更好的成績，

考試日之上課時間為上午八時至上午十一時正，下午不用上課。考試範圍表請參看附頁，另考試的時間表則如下：

日期	4-1-2018	5-1-2018	8-1-2018	9-1-2018
時間	星期四	星期五	星期一	星期二
08:00-08:10	班主任課			
08:10-09:10	常識	中文閱讀	英文閱讀	數學
09:10-09:20	小息			
09:20-10:20	普通話 (筆試)	中文作文	英文作文	音樂 (筆試)
10:20-10:30	小息			
10:30-11:00	*小一至小六全華語 中文課程 P.1-P.6 中文科讀寫(卷二)	中文聆聽	英文聆聽	教義
11:00	放學			


備註：*小一至小六現時修讀全華語中文課程的學生必須參加中文科讀寫(卷二)。

1. 考試後(10-1-2018 至 12-1-2018)將維持全日制上課。
2. 由 15-1-2018 至 19-1-2018 期間，上課時間由上午八時至十一時正，學生下午不用上課。
3. 中文科及英文科口試，音樂科(唱歌)考試和體育科考試會於第十七至第二十一周內進行。
4. 電腦科考試將於一月十日(星期三)進行。
5. 學生如於測驗/考試期間缺席，必須於回校上課當天補交醫生證明。因病缺席之學生可於考試日後三個上課天內進行補測/考，所得成績將不會有任何扣減。
6. 除遇特殊情況，學生如非經醫生證明有嚴重或長期病患而申請豁免測驗/考試，皆不獲接納。
7. 學生必須於上午八時前回校，並於中午十一時離校回家。測驗/考試期間下午不用上課。
8. 測驗/考試期間所有課外活動暫停。
9. 如於測驗/考試期間教育局宣佈停課，則測驗/考試時間將會順延一天進行。

請填妥下開回條，並於 2017 年 12 月 7 日 交回班主任。

此致
貴家長台鑒

伊斯蘭鮑伯濤紀念小學

校長  謹啟
(石志端)

二零一七年十二月五日
(負責人：楊茜雲主任)



有關五年級上學期考試事宜
回 條
(請於 7/12/2017 交回班主任)

IC/SC/85C/17-18

敬覆者：來函 IC/SC/85C/17-18 號通告，有關五年級上學期考試事宜經已獲悉。

此覆
伊斯蘭鮑伯濤紀念小學校長

學生姓名	
班別	
家長姓名	
家長簽署	
聯絡電話	
日期	

(Please note that eClass Parent Notice is available. Please read the notice and sign it on your mobile device.)

***The school will STOP using PAPER NOTICE from 22/01/2018 onwards.**

Islamic Dharwood Pau Memorial Primary School Notice

IC/SC/85/17-18
5 December, 2017

Dear Parents,

2017-2018 Primary Five First Term Exam

The First Examination will be held from 4 January to 9 January 2018. Students should make good use of their time at home and to prepare well for the examination. Subject contents of the examination are listed in the **Annex** for your reference.

Details of the First Term Exam are as follows:

(A) Date and Time:

Date	4-1-2018	5-1-2018	8-1-2018	9-1-2018
Time	Thursday	Friday	Monday	Tuesday
08:00-08:10	Class Period			
08:10-09:10	General Studies	Chinese	General English	Mathematics
09:10-09:20	Recess			
09:20-10:20	Putonghua (Written Assessment)	Chinese Composition	English Writing	Music (Written Exam)
10:20-10:30	Recess			
10:30-11:00	* P.1-P.6 CS Chinese Curriculum, Reading & Writing Supplementary Assessment (Paper II)	Chinese Listening	English Listening	Religious Studies
11:00	Dismissal			

****P.1-P.6 Students who are now studying CS Chinese Curriculum are required to attend the Supplementary Assessment (Paper II).***

(B) Points to note :

1. **The school will resume normal school hours (08:00-15:20) from 10/1/2018 to 12/1/2018.**
2. **There will be half school days from 15/1/2018-19/1/2018 at 08:00-11:00.**
3. The examination of PE, Music (singing), Chinese Oral and English Oral will be arranged between weeks 17 and 21.
4. Computer Studies Examination will be on 10 January, 2018 (Wednesday).
5. If your child is absent because of sickness during the examination, a valid medical certificate must be presented when they are back to school. Make-up examination will only be arranged within 3 school days.
6. Exemption from the examination will only be accepted if the student has had a long term illness with a valid medical certificate, but it will subject to the final decision of the school.
7. Students should arrive at school before 08:00 and leave at 11:00 4 January to 9 January 2018. There will be no lessons in the afternoon during the test/exam period.
8. When EDB announces the suspension of classes because of bad weather, test/exam will be deferred one day accordingly.
9. After-school activities will be suspended during the test/exam period.

Please complete the reply slip and return to the class teacher on **7 December, 2017 (Thursday)**.

Yours faithfully,

(Salim Sekena, Principal)

(Person-in-charge for this notice, Ms Aisha Yeung)



2017-2018 Primary Five First Term Exam Reply Slip

(Please reply on 7/12/2017)

IC/SC/85/17-18

Dear Principal,

I acknowledge the receipt of your notice No. IC/SC/85/17-18 regarding **2017-2018 Primary Five First Term Exam**.

Student's name	
Class	
Parent's name	
Parent's signature	
Contact number	
Date	

Annex (附件)

2017-2018 上學期一至五年級考試

2017-2018 1st Term P.1 – 5 Exam

五年級 Primary Five

中文 Chinese	CS 課本、作業、工作紙: 第 5, 6, 7, 8, 10 課	NCS 課本、作業、工作紙: 第 5, 6, 7 課
英文 English	Textbook, Workbook, Grammar Book, Grammar Review , Worksheets: Unit 1-5, Reader: The Wizard of Oz	
數學 Mathematics	Textbook, Workbook, Classroom Learning, Worksheets, Book 5A and 5B (Ch 11-19) and prior knowledge	
常識 General Studies	Textbook, Workbook, Taskbook, Worksheets: Book 2 Ch 1, 3 Book 3 Ch 1-4	
音樂 Music	Textbook Unit: 1-2	
普通話評估(二)(聆聽+譯寫) PTH Assessment(2)(Written)	(上冊) 第 1-2 課及作業	
電腦 Computer	Ch3-7 and Hour of Code	
教義 Religious Studies	Volume 9 Lesson 5-8	